東華三院李潤田紀念中學

TWGHs Lee Ching Dea Memorial College

學校發展計劃 (2024/25 – 2026/27) School Development Plan (2024/25 – 2026/27)

- 1. 提升學與教效能,加強建立學生學習常規,對焦發展分層教學策略及教評相配。 Enhancing effectiveness of teaching and learning, strengthening students' learning routines and focusing on development of differentiated teaching strategies aligned with teaching assessments.
- 2. 強化使用數據的效能及提升各持份者協作,以聚焦配合學校發展需要。
 Strengthening effectiveness of data utilization and enhancing collaboration among school's stakeholders for the school development needs.
- 3. 加強愛國主義教育;營造友愛、追求卓越的校風,建構健康生活模式。
 Strengthening patriotic education, fostering a friendly school culture aimed at pursuing excellence, and promoting a healthy lifestyle.

學校周年計劃 Annual School Plan (2025/2026)

- 1. 強化學生學習常規,促進合作學習及推展人工智能的應用;提升適異性教學效能。
 Enhancing students' learning routines; promoting collaborative learning and advancing Al integration and boosting effectiveness of differentiated instruction.
- 2. 提升行政與教學效能,推動專業培訓及交流,展示如何運用自設數據優化教學及活動效能。
 Optimizing administrative and teaching efficiency; enforcing professional training and sharing and demonstrating data-driven optimization of teaching and activities.
- 3. 深化愛國主義教育;樹立正向校風、教風與學風;優化品格教育及促進健康生活模式。 Further strengthening patriotic education; cultivating a positive school ethos and proactive learning culture; refining character education and promoting healthy lifestyles.